
Fra: Arthur Kleiveland 
Sendt: fredag 4. mai 2018 15.22 
Til: Anne Dahle Austrheim 
Emne: sak under Meldingar i Råd for menneske med nedsett funksjonsevne - P-

plassar ved rådhuset .- 
 
Følgjande sak vart reist under Meldingar og referatsaker i Råd for menneske med nedsett 
funksjonsevne 30. april 2018: 
P-plassar: Johannes Kolås tok opp utfordringa med tilgjengelege parkeringsplassar for gjestar ved 
rådhuset. Han meiner det bør etablerast enkelte P-plassar øyremerkt gjestar på framsida av 
rådhuset. 
Rådet peika også på behovet for handicap-parkering ved offentlege bygg, og viste til at desse 
plassane til tider kan vera okkuperte av folk som ikkje har rett til å bruka desse plassane. 
 


